
 

  
 
 

Het ei is gelegd, het zomernummer is klaar om gelezen te worden. En wat een prachtige fotoreportage van onze 
huisfotograaf Rob Swart. U kunt zijn werk bewonderen op onze voorpagina en uitgebreider op pagina 7, en er 
waren nog veel meer van die sfee
fotoboek. Mooi werk Rob je hebt de sfeer van deze plechtigheid goed kunnen treffen. 
 
In tegenstelling tot bovenstaande staat het probleem van de redactie om kopij los te peuteren van de bewoners. Het 
lijkt wel of de literaire aders van de Holendrechtbewoners zijn opgedroogd. Met uitzondering van boer Borst 
moeten we de stukken voor de poort van de hel weghalen. En dan te bedenken dat boer Borst in Gein 4 woont. 
Toegegeven moet worden dat het komkommertijd is in de nieuwswereld van Holendrecht. Van het stadsdeel 
hebben we lang niets meer gehoord over de SPvE, u weet wel (Stedenbouwkundig Programma van Eisen). De 
tuinophoging in Holendrecht West staat even op een laag pitje en de vernieuwing in Holendrecht Oost gaat zijn 
gangetje. Wat kun je er van zeggen, niets.  
Alhoewel, het nieuw aangelegde voetpad bij de auto-uitgang van Mijehof  is een voltreffer. De voetgangers hebben 
nu hun eigen afdeling en hoeven niet meer bang te zijn voor krap rijdende automobilisten. Opvallend is ook dat 
mensen die geruime tijd niet in Holendrecht Oost zijn geweest allemaal zeggen dat ze de wijk flink opgeknapt 
vinden en dat het een frisse uitstraling heeft. Een compliment dus. 
 
Ondanks de komkommertijd zijn we er toch weer in geslaagd een lezenswaardig geheel te maken van de bijdragen 
van de Holendrechters en mensen die in Holendrecht werken. Ook deze laatste groep weert zich dapper. Zo ziet u 

maken. 
 
De redactie wenst u een mooie zomer en een prettige vakantie. 
 
 

 

De heer Jan van der  Vis geeft hieronder 
een overzicht van wat er  de komende tijd 
nog in Holendrecht te verwachten is. Er  
is veel gebeurd. Het werk aan de 
binnentuinen van Holendrecht West gaat 
gestaag door, de verstrating in Holendrecht Oost is 
vr ijwel afgerond.  
Hij  vestigt de aandacht op de plannen rondom het 
station Holendrecht en het ver lagen van de 
Holendrechtdreef. Je hoor t er  momenteel niet 
zoveel over , maar nog steeds wordt aan bewoners 
de mogelij kheid geboden, om actief mee te denken 
en te praten over  de vernieuwingen. 
 
Onze wijk Holendrecht bestaat nu 30 jaar, maar hoe 
zal ons Holendrecht in de komende 30 jaar 
veranderen? Het afgelopen jaar heeft Holendrecht 
Oost een grote verstrating- en opknapbeurt ondergaan 
en het wachten was even op de regenbui die voor de 
prille nieuwe groen aanplant hun dorst naar hemel-
water moest lessen. Deze laagbouw wijk is nu weer 
voor jaren voorzien van vernieuwde gasleidingen en 
riolering, verbeterde straatverlichting en een 
transparantere groenvoorziening. 

De grotere verandering in de komende 10 
jaar zal plaats vinden in plangebied station 
Holendrecht. Daar zal het metrostation 
Holendrecht en de omgeving ervan in de 
komende 10 jaar ingrijpend worden 
vernieuwd. Zoals u wellicht weet is het 
programma voor gebiedsvernieuwing 
vastgesteld in 2005, en definitief 

goedgekeurd in 2006. Thans wordt de ontwerpfase 
ingezet en de plannen zullen worden afgerond in 
2008. Voor diegenen onder u, die meer hierover 
willen lezen: ons Stadsdeel verstrekt periodiek 
Nieuwsbrieven en u vindt momenteel ook veel 
informatie op  www.plannenvoorholendrecht.nl 
De laatste nieuwsbrief Plannen voor Holendrecht 
nummer 3  behoort in het Pinksterweekeinde bij u in 
de bus gevallen te zijn. Heeft u zelf ideeën over hoe 
en wat in de wijk, doe dan mee in een van de 
themagroepen van het participatie-traject voor de 

moet u denken aan bijvoorbeeld het tegengaan van 
verval en verloedering van de wijk. Elk fris idee is 
daar beslist welkom! Wilt u zich hiervoor nog 
opgeven, neem gerust contact op met het 
projectmanagement voor Wijkaanpak Holendrecht per 
mail:  s.van.kooy@zuidoost.amsterdam.nl  
of telefonisch via  020.25252218 
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